
 

 

Z á p i s n i c a 
zo zasadnutia Finančnej komisie pri Mestskom zastupiteľstve          

mesta Spišská Nová Ves zo dňa 14. júna 2021 
 
Prítomní:  podľa prezenčnej listiny 
Program:   

1. Úvod 
2. Návrh 2. zmeny rozpočtu v roku 2021 
3. Rôzne 
4. Záver 

 
1. Úvod - finančnú komisiu otvoril a prítomných privítal Ing. Pastiran, predseda fin. komisie.  
2. Návrh 2. zmeny rozpočtu  predstavila vedúca fin. oddelenia. Zmena počíta so zapojením 
ďalších fin. prostriedkov z rezervného fondu vo výške 202 500 Eur. To je jediná zmena 
v príjmovej časti rozpočtu. V bežných výdavkoch sa rozpočet znižuje o 56 500 Eur. Okrem toho 
sa presúva 50 000 Eur z BV do KV v rozpočte SŠZ. Suma je určená na rekonštrukciu kotolne 
v MŠ Tomášika. Čiastka 6 500 Eur je presun v rozpočte kancelárie primátora, z repre 
a zahraničných vzťahov na KV na nákup systému na kontrolu, meranie teploty, monitorovanie 
počtu návštevníkov pri jednotlivých akciách (v súvislosti s COVID-19). Suma 70 000 Eur sa 
presúva v rozpočte komunálneho servisu z poplatku za skládkovanie na služby v súvislosti so 
zberom zeleného odpadu. V rozpočte školstva sa rozpúšťa rezerva fin. prostriedkov zo ŠR vo 
výške 15 000 Eur v prospech ZŠ Lipová ul. Kapitálové výdavky sa zvyšujú o 259 000 Eur. 
Okrem už spomínaných presunov je to zvýšenie kapitálového príspevku pre STEZ 193 500 Eur na 
zimný štadión a 9 000 Eur na športovú halu. Zdrojom je rezervný fond, ktorého zostatok 
k 31.12.2021 by mal byť 171 tis. Eur, za predpokladu 100% čerpania pri jednotlivých 
plánovaných akciách. 
Príjmové fin. operácie sa zvyšujú o zapojenie rezervného fondu a výdavkové sú bez zmeny. 
Plánovanú zmenu rozpočtu SŠZ a zámer začať rekonštruovať MŠ Tomášika predstavila riaditeľka 
JUDr. Radka Romaňáková. Upozornila na potrebu zvýšiť kapacitu MŠ z dôvodu zmien 
v legislatíve (povinné predprimárne vzdelávanie detí, ktoré dosiahnu päť rokov k 31.8.2021) preto 
bude potrebné obnoviť prevádzku v MŠ na Tomašíkovej ul.. Začať s jej rekonštrukciou, najskôr 
kotolne tak, aby sa ušetrilo na budúcich prevádzkových výdavkoch. Predpokladaná kapacita po 
obnovení MŠ by mala byť 66 detí. Zápis detí prebehol, otvoriť by sa mala už v septembri, októbri. 
Náročná prevádzka je aj u MŠ na Hviezdoslavovej ul., okrem toho si táto budova vyžaduje aj 
neustále investičné výdavky. 
Ing. Pastiran: od p. riaditeľky sme už v minulom roku požadovali spracovať komplexnú 
racionalizáciu MŠ, z dôvodu pandémie sa to neuskutočnilo. V najbližšom období sa plánujeme 
k tomu vrátiť. 
Ing. Bubeník: navrhuje, aby všetky tepelné zariadenia mesta sa dali do správy Emkobelu, a. s., 
ktorý zabezpečí prevádzku, údržbu a opravy a cez mesto aj investície do zariadení. V súvislosti 
s MŠ je za to, aby sa kapacity neznižovali, zachovali sa všetky MŠ. 
K zmene rozpočtu odd. komunálneho servisu sa vyjadril Ing. Hamrák, hovoril o zbere a 
zhodnotení kuchynského odpadu, ktoré je povinné pre mesto od 1. 7. 2021, v opačnom prípade 
hrozia sankcie.  
Ing. Pastiran: sa opýtal na systém zberu a zhodnotenia kuchynského odpadu. 



Odpovedal Ing. Hamrák: Mepos, s. r. o., spoločnosť mesta zakúpi zariadenie „ENA“, ktoré 
spracuje kuchynský odpad a následne sa bude kompostovať. 
K zmene rozpočtu príspevkov pre STEZ – riaditeľ sa z rodinných dôvodov nemohol rokovania FK 
zúčastniť, ale financovanie športovísk, prebiehajúca rekonštrukcia a potreba dofinancovania bola 
prerokovaná na stretnutí s poslancami dňa 25. 5. 2021. K zmene kapitálového príspevku STEZ je 
doložený podrobný komentár. 
Ing. Pastiran: podmienky hokejovej extraligy, MS 18. ročných v hokeji, ktoré by sa mali konať na 
zimnom štadióne zač. roku 2022, si vyžadujú značné fin. prostriedky z rozpočtu mesta. 
3. Rôzne – na rokovanie MsZ bude predložený: 

a) Dodatok č. 1 k VZN č. 6/2020 o určení výšky príspevkov v školách a školských zariadeniach. 
Predkladá vedúca odd. školstva, ktorá v spolupráci so SŠZ zapracovala do dodatku zmeny 
týkajúce sa zosúladenia odbornej terminológie a zároveň sa v návrhu upravuje výška mesačného 
príspevku na čiastočnú úhradu výdavkov za pobyt dieťaťa v MŠ v mesiacoch júl, august z 18 Eur 
na 40 Eur. Navrhovaná zmena je z dôvodu nízkej obsadenosti prázdninových MŠ. Príspevok v MŠ 
I. Krasku a na Tehelnej zostávajú nezmenené. 

b) Členovia FK boli oboznámení so zámerom predložiť na rokovanie MsZ aj materiál, ktorý sa 
týka Lesov mesta, s. r.o.,  prevodu obchodného podielu  spoločnosti Palagro, s. r.o. na Lesy 
mesta Spišská Nová Ves, s. r.o. 
c) Primátor mesta, ktorý sa rokovania zúčastnil, odporúča informovať neprítomných členov 
finančnej komisie o prerokovaných materiáloch a v prípade potreby zvolať stretnutie. 

4. Na záver predseda poďakoval prítomným za účasť.  
 
Finančná komisia, vzhľadom k tomu, že nebola uznášania schopná, prerokovala všetky 
predložené materiály a neprijala žiadne uznesenie. 
 

 
 
 
Zapísala: Ing. Iveta Topoliová, gestor 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

        Ing. Ľubomír Pastiran 

               predseda finančnej komisie 


